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Breukelen, 13 februari 2024 
 
Geachte Volksvertegenwoordigers, 
 
Op 31 januari j.l heeft het Rijk besloten om op termijn de pont voor fietsers en wandelaars over het 
Amsterdam-Rijn Kanaal op te heffen, en te vervangen voor een brug voor 2030 op deze plek. 
 
Er zijn nog geen concrete plannen of tekeningen nu bekend volgens het persbericht van de 
gemeente Stichtse Vecht. Wel zijn de budgetkosten bekend gemaakt totaal van 27 miljoen , en dat is   
dan met 20 miljoen de bijdrage voor het Rijk, ( maximale bijdrage…?), en voor de provincie 
Utrecht een bijdrage van 5 miljoen, en voor de gemeente Stichtse Vecht 2 miljoen. 
 
Enige jaren geleden was ik als raadslid van Stichtse Vecht betrokken bij de aanleg van de fietsburg 
in Nigtevecht, waarbij de provincie Noord Holland en RWS voor de financiering betrokken waren. 
Toen ging het om een totaal bedrag van ca . 18 miljoen als budget , en nu dus een 50% hoger bedrag 
opgegeven van 27 miljoen….. ? 
Maar toen  moest het gezien de start van dit plan al 12 jaar eerder dan de bouw , een project van 
RWS, met een stalen brug als voorwaarde ( waarom werd toen niet duidelijk bij navraag).Ik had 
echter al bij een eerder vaag plan van een fietsbrug over  het ARK in Breukelen al navraag gedaan 
elders , over een houten brug : en was verrast over de aanschafkosten, de duurzaamheid, onderhoud 
en plaatsing snelheid . Bij leveranciers in Duitsland en Scandinavië  zag ik hun mogelijkheden om 
dit anders te doen, bruggen van verlijmd hout  tot  zelfs 140 meter lengte , ook in de winter te 
gebruiken en breedtes tot 6 meter, en bruikbaar voor auto’s in nood gevallen. Echter de prijs was 
toen tussen de 4 – 6 miljoen voor een fietsbrug bij navraag. 
 
Gezien de duurzaamheid, levensduur, stikstofuitstoot ,  nieuwere vormgeving  en voor prijs 
waarvoor alleen het budget van het Rijk al meer dan voldoende zou zijn. Dus geen bijdrage van u 
als Provincie, en u als Stichtse Vecht., in de komende “ magere” jaren . 
Gelezen dat het proces nog gestart moet gaan worden, zou ik u willen uitdagen om op uw financiële 
uitgaven voor deze  infrastructuur nu met deze optie voor u als provincie en gemeente te opteren 
voor een nul optie, een ook voor het Rijk mogelijk interessante invalshoek. 
 
Met vriendelijke groet 
 
D. van ‘t Hof 
Broekdijk Oost 55 
3621 LM Breukelen 
 
 
 


